
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 8. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 217
Ministeren bedes oplyse, om det korrekt opfattet, at det kun efter særlig foku-
sering er lykkedes at identificere 3 aktivstoffer og 3 metabolitter, for hvilke
man overhovedet kan finde så høje koncentrationer at det er muligt at udføre
trend-analyser. Alle andre stoffer er så ubetydeligt forekommende, at man her
siger, at der ikke kan laves de analyser, som direktivet foreskriver skal udfø-
res på basis af koncentrationer?
Hvis dette er korrekt opfattet, er Ministeren så enig i, at der – på trods af skif-
tende prøvetagning mod mere udsat grundvand og med ukorrekt beregning –
alligevel ikke synes at være noget problem for grundvandet i Danmark på
grund af pesticider?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. januar 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.
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